
Rada Gminy I Miasta Koziegłowy 
42-350 K O Z I E G Ł O W Y 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.60.2024 

PROTOKÓŁ Nr LX/2024 

z sześćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 21 marca 2024 r. w godzinach 15,oo-16,50 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęta na sesji: 

1. Nr 498/LX/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

2. Nr 499/LX/2024 w sprawie zmian w Vlieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 500/LX/2024 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zv.7ierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 

na 2024 rok. 

4. Nr 501/LX/2024 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta 

Koziegło-w-y na lata 2024-2027 z perspektywą roku 2031. 

5. Nr 502/LX/2024 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, nauczycielom pełniącym 

inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy. 

Podjytc uchwały stanowi załączniki od nr 1 do nr 5 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ohrady sesji były transmitowane i ulrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłov\y 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegło\\ly: 15 Radnych, Radnych obecnych na sesji: 15 . 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 

- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
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- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor M-G OPK Pani Renata Garleja 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- kiero'v\11icy Referatów i pracownicy Urzędu GiM: Pani Justyna Błońska-Ćwik, Pani 
Aleksandra Kucera, Pan Przemysław Kołodziejczyk, Pan Krzysztof Suliga 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasla Koziegłowy na 2024 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie 7Jnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta 

Koziegłowy na lata 2024-202 7 z perspektywą roku 2031. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, nauczycielom pełniącym 
inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego \.vymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy. 

10. Sprawozdanie roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Koziegłowach za 2023 rok. 
11. Podsumowanie kadencji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 2018-2024: 

- informacja Przewodniczącej Rady o działalności oraz realizacji uchwał Rady Gminy 
i Miasta Koziegłowy podjytych od początku kadencji, 

- informacja Burmistrza Gminy i Miasta Koziegło-wy o realizacji zadań w bieżącej kadencji. 
12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania Radnych. 
15. Wolne wnioski i informacje. 
16. Zakończenie obrad 60 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Pr.lebieg obrad: 

Nim przystąpiono do realizacji porządku obrad sesji, Dyrektor Zespołu Ekonomiczno

Administracyjnego Oświaty Samorządowej Pani Ilożena Kolasa, w imieniu całego Zespołu 
Oświaty, wraz z dyrektorkami wszystkich placówek oświatowych złożyły Radzie oraz Panu 

Burmistrzowi podziękowania za wsparcie, za zawsze okazywaną pomoc, wyrozumiałość 

i za bardzo dobrą współpracę w mijającej kadencji. 

Pani Joanna Sularz ~ Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pińczycach, w imieniu wszystkich 

dyrektorów placówek oświatowych podziękowała za wsparcie duchowe i materialne, które w tej 

kadencji otrzymali, Udało nam się wspólnie, dzięki samorządowi Gminy i Miasta, wiele 

inwestycji zrealizować i za tą kadencję serdecznie dziękują, pozostając z nadzieją, że w takim 

komplecie spotkamy się po 7 kwietnia. Zawsze z Panem Burmistrzem oraz Panią 

Przewodniczącą rozmawiają o różnych inwestycjach i doszli do wniosku, że inwestycja 

w kapitał ludzki to są roztropnie lokowane aktywa, dlatego tyle przekazywane jest na oświatę. 

Pani Arma Polak - Dyrektor Szkoły Podstawow~j w Lgocie Górnej podkreśliła, że nasi 

uczniowie odnoszą sukcesy, a nasze szkoły pięknieją, oferujemy coraz bogatszą ofertę 

edukacyjną i za to wszystko podziękowała. Jednocześnie podkreśliła, że jest to doskonała 
wizytówka Gminy Koziegłowy. 

Pani Przewodnicząca Rady, w 1m1emu własnym oraz wszystkich Radnych podziękowała 

za bardzo dobrą współpracę, za naukę oraz '\\-'}'chowanie dzieci i młodzieży, a to daje się 

zauważyć w każdym aspekcie. Podziękowała również za obecność pań dyrektorek w dniu 

dzisiejszym i podziękowania za współpracę dla Rady Gminy i Miasta oraz Pana Burmistrza, 

bo to odzwierciedla, że sprawdziliśmy się jako radni i Pan Burmistrz, że możemy kontynuować 

to, co 5 lat temu zostało zacz9te, że nasze szkoły ·wyglądają bardzo dobrze , że dzieci wychodzą 

z nich zadowolone , a w naszych szkołach dzieje się dobrze. Chciałaby, aby również 
w przyszłości współpraca i zaangażowanie ze strony placówek oświatowych w wychowanie 
naszych mieszkańców było tak dobre jak do tej pory. 

Pan Burmistrz podkreślił, że w imieniu organu prowadzącego jakim jest Gmina i Miasto 

Koziegłowy, jako Burmistrz miał przyjemność współpracować z dyrektorami szkół na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Poczytuje sobie za ogromny zaszczyt współpracę od samego 

początku, i nie tylko na niwie organizacyjno - zarządzającej, ale na kapitale ludzkim, 

bo inwestycja w młodego człowieka jest inwestycją najtrafniejszą i nigdy samorząd Gminy 

i Miasta Koziegłowy tego nie zarzucił. Na pe'\\rno wszyscy v,,idzimy zmiany, jakie w ostatnich 

latach w oświacie również zaszły i jest to nasz wspólny sukces. Podziękował samorządowi 

Gminy i Miasta Koziegłowy, że zawsze przychylnie patrzył na potrzeby oświaty. Podzi9kował 

dyrektorom placówek oświatowych, którzy kreują naszą czynność dydaktyczno-w-ychowawczo

opiekuńczą i za to ogromne zaangażowanie złożył podziękowania. Jesteśmy szkołami 

ponadstandardowymi nie tylko w ·wychowaniu, wyposażeniu, infrastrukturze, ale również 

w działaniach, które realizowane są w szkołach. Samorząd dokłada środki finansowe, 

bo chcemy, by szkoły były szkołami przyjaznymi, otwartymi, życzliwymi i dobrze 

vvyposażonymi. Podziękował wszystkim nauczycielom i pracov,,nikom oświaty, którzy tą część 

realizacyjną przyjmLtją na siebie i dają dobry przykład jak mądrze zarządzać placówkami, 

ale i również jak osiągać wspaniałe wyniki. Każda szkoła jest szkolą wyjątkową, mającą swoje 
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dokonania i te indywidualności oraz sukcesy, które odbywają się w gmmte, poW1ec1e, 

wojcwództv..i.e i w kraju są państwa dyrektorów oraz całej lokalnej społeczności szkół 

podstawowych i naszego Liceum w Koziegłowach, które prowadzimy. To jest duma, że mała 

gmina jaką jest Gmina i Miasto Koziegłowy potrafi utrzymać szkołę średnią. Nadto rozszerzamy 

katalog o tych najmłodszych mieszkańców, dzieci żłobkmvych. Dział Oświata i Wychowanic 
był, jest i ma nadzieję, że zawsze będzie w oczach samorządu Gminy i Miasta Koziegłov.'Y tym 

obszarem dla którego warto żyć, warto o niego zabiegać i warto w niego inwestować. 

Podziękował za miłe słowa i życzenia. Część z nas zmierzy się w wyborach, ale ma nadzieję, 

że niezależnie gdzie b9dziemy, będziemy zv.;ykłymi ludźmi, którzy będą zadowoleni z dokonań. 

Oświata to my wszyscy: organ prowadzący, środki z budżetu, ale przede wszystkim to rodzina 

szkolna, czyli nauczyciele pedagodzy, rodzice i uczniowie. I całej tej społeczności lokalnej 
jeszcze raz złożył podziękowania. 

Pani Przewodnicząca podkreśliła, że jesteśmy mile zaskoczeni tym uroczystym akcentem. 

Nadmieniła, że wyborów nie wygrywa się plakatami, lecz pracą. Podziękowania i życzenia 

od dyrektorów szkół są dowodem na to, że umieliśmy wspólnie dotrzeć do każdej szkoły, 

uszanować potrzeby naszych najmłodszych, że mogliśmy wspólnie zapracować na takie szkoły 

jakie mamy obecnie. Jest dumna, że mogla uczestniczyć w przeobrażeniach, które w ostatnich 
latach się zadziały. 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, pracowników Urzc._:du Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz 

Przewodniczących zarządów Miasta Kozicgło,vy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady 

Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 8, 9 do protokołu. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni b9uą zgłaszać wnioski w sprawie zmian porządku 

obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad został przyjęty 15 głosami „za" 
(jednogłośnie). 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wyw:ieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. Protokół z poprzednic:j sesji, która odbyła się w dniu 

29 luty 2024 roku został przyjęty 15 glosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pani Grażyna Sitek 

2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pan Andrzej Szóstak 

Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedsta'wiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy i Miasta Koziegłowy na rok 2024 (załącznik nr 1 O do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 498/LX/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy i Miasta Koziegłovvy 
na rok 2024 została przyjęta 15 głosami „za" Gednogłośnic). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Szóstak i przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej (załącznik nr 11 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały, 

Uchwała Nr 499/LX/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 15 głosami „za" (icdnogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2024 rok (załącznik nr 12 do protokołu). 
Radni nic wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 500/LX/2024 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności z1Nierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłov-.ry na 2024 rok 
została przyjęta 15 głosami „za" Gednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy i Miasta Koziegłowy na lata 2024-2027 z perspektywą roku 203 J 

(załącznik nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 501/LX/2024 w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska ula Gminy 

i Miasta Koziegłowy na lata 2024-2027 z perspektywą roku 2031została przyjęta 15 głosami 
,,za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekl uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego W)'miaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 

zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, wicedyrektora, 

nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia 
tygodniowego obuwiązkowego wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach 
pracy (załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 502/LX/2024 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obo\\i.ązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego; określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

nauczycielom zajmującym stanowiska dyrektora, v.,ricedyrektora, nauczycielom pełniącym inne 

stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolu oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin obowiązujących na niektórych stanowiskach pracy została przyjęta 15 głosami 
,,za" G ednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie 

roczne z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koziegłowach za 2023 

rok. Sprawozdanie omawiane było na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. 

Zapytała czy radni b9dą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zgłaszali 

uwag, przystąpiono więc do głosowania nad sprawozdaniem. 

Sprawozdanie zostało przyjęte 15głosarni „za" (jednogłośnie). 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.pktll 

Na wstępie Pani Przewodnicząca Rady podziękowała Radnym za pracę w mijającej 

kadencji, za udział Państwa Radnych w posiedzeniach sesji Rady i komisji, gdzie zdecydowana 

większość Radnych wykazała się stu procentową obecnością, co świadczy o tym w jaki sposób 

Radni pracowali dla swoich miejscowości i dla całej Gminy i Miasta Koziegłowy. Nie wszystkie 

nasze posiedzenia były usłane różami, bo spierano się również jak to w demokracji następuje. 

Podziękowała za to, że nie uprawiano na tej sali żadnej polityki, że pracowaliśmy 

dla mieszkańców poszczególnych miejscowości, czyli dla wszystkich mieszkańców Gminy 

i Miasta Koziegłowy, że dawaliśmy z siebie wszystko, by dotrzeć do każdego mieszkańca. 

Dokonania całej Rady, wszystkich pracowników, którzy ciężko pracowali na sukces Gminy 

i Miasta Koziegłowy dla mieszkańców, u których zainstalowano setki urządze1\ - fotowoltaika, 

pompy ciepła, solary , wykonano wiele kilometrów dróg, chodniki- przy dobrej współpracy 
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ze Starostwem Powiatowym, pozwala nam uznać tę kadencję za ·wyjątkową i złożyła 

za to podziękowania. Podziękowała Paniom i Panom Sołtysom z:a pomoc i wsparcie przy 

realizowanych inwestycjach. Nie vVYObraża sobie nie mieć dohrej współpracy z Sołtysem, 

a w jej miejscowości, w Cynkowic nic się nie zadzieje bez wspólnych ustaleń i wzajemnego 

wsparcia z Panią Sołtys, za co podziękowała Pani Sołtys Zofii Wielgus. Podziękowała 

wszystkim Radnym za współpracę i uznanie wzajemnych racji oraz za to, że wspólnie 

dokonaliśmy wiele i możemy uznać, że obecna kadencja była bardzo dobra i v.ryjątkowa. Myśli, 

że po 7 kwietnia spotkamy się w tym samym gronie i tego życzyła. Jak powiedziała na początku, 

to nie hilbordy wygrywają, bo wygrywa człov.iek swoim zaangażowaniem i swoją postawą 
wobec mieszkańców, dla których się pracuje. Każdy mieszkaniec w swoim domu potrafi 

wychwycić te rzeczy, które były wykonywane z myślą o mieszkańcach. Przemieszczając 

się często po Gminie Koziegłowy, widzi dużą ilość bilbordów z kandydatami, ale wielu 

kandydatów nawet nie zna, a są też osoby które nigdy nie udzielały si9 społecznie, by w danej 

miejscowości cokolwiek było, a tylko krytykowały przez całą kadencję każde działania. 
Poinformowała, że jest już radną na kolejną. kadencję, ponieważ w j~j miejscowości mieszkańcy 

obdarzyli ją takim zaufaniem, że nikt inny nie startuje na radnego. Zapewniła, że tak jak do tej 

pory będzie jak najlepiej służyła mieszkańcom, bo praca radnego oraz sołtysa jest służbą dla 
miejscowości i jej mieszkańców. 

Pani Jadwiga Bali{1ska, w imieniu wszystkich przewodniczących komisji Rady Gminy i 
Miasta, podziękowała Pani Przewodniczącej Rady, Radnym, Panu Burmistrzowi za te lata 

współpracy, za spory, których niejednokrotnie byliśmy świadkami i udziałowcami, za to że 

mimo wielu różnic i poglądów spotykaliśmy się zawsze w jednym miejscu służąc i realizując to, 
co dla Gminy i Miasta Koziegłowy, dla naszych miejscowości jest najważniejsze. Podziękowała 

Państvvu Sołtysom i pracownikom Urz9du za mądre, merytoryczne i spokojne wsparcie. Jest 

przekonana, że spór jest po to, żeby V1ryciągać z niego wnioski i jest po to żeby realizować 

te zadania, które są dla nas wszystkich najważniejsze. Dziękuje pracownikom, którzy 

niejednokrotnie uczestniczy li w posiedzeniach i przygotowywali materiały na posiedzenia. 

Wszystkim Radnym życzyła, aby znaleźli się w nowej kadencji. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informa~ji o realizacji zadań w bieżącej kadencji. 

Pan Burmistrz na wstępie nadmienił, że przez kilkanaście lat stawał w tym m1eJscu 

sprawozdając dokonania samorządu Gminy i Mia<ita Koziegłowy w mijających kadencjach, 

czy w poszczególnych latach budżetowych. Dzisiaj, przyłączając się do podsumowania mijającej 

kadencji, w imieniu własnym podziękuje wszystkim osobom, którym było, jest i będzie dobro 

Gminy i Miasto Koziegłowy na sercu. Zwrócił się do wszystkich zebranych na dzisiejszej sesji 

kończącej kadencję samorządu lat 2018 - 2024 oraz do mieszkańców Gminy i Miasta 

Kozicgłm,,ry, którzy oglądają lub będą oglądać obrady. W imieniu własnym podziękował 

za współpracę przy realizacji zadań gminy, których w ustawie o samorządzie gminnym 

v,rymienionych jest ponad 30 i w każdym obszarze każda rola pracownika i współpracownika, 
każdej osoby, która działała na rzecz Gminy i Miasta Koziegłowy była zauważalna. Praca 

w samorządzie to nie tylko zarządzanie i kierowanie gminą, ale to całokształt działań 

zmierzających do zaspokojenia potrzeb wspólnoty samorządo,vej w tych właśnie obszarach, 

w sposób jak najbardziej efektywny zarówno w zakresie rozwoju, pozyskiwania środków, 
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dbałości o wydatki bieżące i inwestycyjne, jak również w wielu innych obszarach życia Gminy 

i Miasta Koziegłowy któ1ych z roku na rok jest coraz więcej. Kończąca się kadencja była 
dla samorządu dużym wyzwaniem, przyszło nam pracować i realizować zadania w trudnym 
okresie - pandemia, wojna w Ukrainie, kryzys energetyczny. Dynamicznie rozwijająca 
się sytuacja, nowe obowiązki jednostek wymagały bardzo dobrej współpracy, organizacji pracy 

i podejmowania szybkich decyzji oraz dużej odpowiedzialności za te szybkie decyzje. Dzięki 
dobrej współpracy i organizacji udało się pokonać sytuacje kryzysowe, sprawnie zorganizować 
nauczanie, sprawnie przezbroić pomoc społeczną dla potrzebujących oraz przeobrazić 

funkcjonowanie Urz9du i jednostek podległych w czasie pandemii i kryzysu. Myśli, 
że doskonale zdaliśmy egzamin z tego trudnego zadania, z jakim przyszło nam się mierzyć: 
z pandemią i wojną w Ukrainie. Ta trudność to również praca z nowymi wyzwaniami 
i te wyzwania były realizowane. Nie zatrzymała nas ani pandemia, ani wojna w Ukrainie, ani też 
kryzys energetyczny. W dalszym ciągu realizowaliśmy dla mieszkańców wiele inwestycji wraz 

z pozyskiwaniem funduszy, by nasza gmina była miejscem atrakcyjnymi i przyjaznym dla życia, 
gdzie każdy z nas ma tutaj swoje plany i marzenia. Staraliśmy się realizować te zadania 
stawającc przed samorządem do kolejnych wyzwań i do kolejnych naszych celów. Gmina 

i Miasto Koziegłowy to miejsce v.yjątkowe, ponieważ przeszła ogromną transformację, 
zwi9kszając komfort życia mieszkańców, z czego jesteśmy wszyscy dumni i że przyszło nam 
pracować dla całej wspólnoty samorządowej. To przede wszystkim zasługa mieszkai1ców, 
co zawsze podkreślał i podkreśla, że największą wartością są ludzie, mieszka11cy którzy 

zamieszkują naszą Gminę, to również praca pracowników i współpracowników , doskonała 
współpraca z Radnymi, Sołtysami oraz różnymi organizacjami pozarządowymi, która pozwalała 
ze spokojem patrzeć na każdy rok budżetowy . Następnie Pan Runnistrz podsumował zadania 
najważniejsze, które zrealizowano w mijającej kadencji. 

W latach 2019 - 2023 zrealizowano na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy wiele 
ważnych inwestycji i zakupów inwestycyjnych na łączną kwotę 133.905.000 zł. Gmina 
Koziegłowy uzyskała w tym zakresie dofinansowanie w ivysokości 63.672.000 zł. Poszczególne 
zrealizowane zadania są umieszczone na stronie Urzędu Gminy i Miasta, zachęcił do obejrzenia 

zakładki mapa inwestycji, gdzie pomimo ograniczeń i wielu ½yzwań, które miały mic:isce w tej 
kadencji, ilości zadań wykonanych i kwoty są imponujące. 

W latach 2019 - 2023 Gmina i Miasto Koziegłowy pozyskała dofinansowanie z Unii 
Europejskiej w wysokości 47.760.000 zł, w tym z dofinansowaniem zrealizowała wraz 

z wkładem własnym projekty i zadania inwestycyjne na łączną kwotę 62. 700.000 zł. 

Wyremontowano ponad 20 dróg o łącznej długości 20,5 km. Łączny koszt to kwota 26.960.000 
zł, a pozyskane środki na remonty, modernizacje, budowę i przebudowę tychże dróg wynosiły 
kwotę 12.411.000 zł. 

W zakresie oświetlenia ulicznego również skorzystaliśmy z maksymalnych środków 
dofinansowania w \.vysokości ponad 3.500.000 zł., wymieniliśmy oprawy oświetleniowe, czeka 
nas w tym roku wymiana ostatnich 4 70 opraw na terenie Gminy i Miasta KoziegłoV;ry i w tym 
zakresie będziemy w 100% '\,\')Tposażeni w energooszczędne oświetlenie ledowe. 

Pewną trudnością samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy jest proces inwestycyjny 
w ramach kanalizacji sanitarnej, ale tutąj podzieliliśmy naszą Gminę na rzeczy możliwe, 
do których musimy się przygotować i rzeczy bardzo trudne. Rozpoczęła się budowa kanalizacji 
sanitarnej dla tzw. zlewni Post9p i z dumą może powiedzieć, że cały proces inwestycyjny z roku 
na rok przy planowanej inwestycji został wykonany w 100%. Rozpoczęliśmy również 
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inwestowanie w zlewnię Koziegłowy, mamy pierwszy odcinek s1ec1 kanalizacyjnej 
w miejscowości Koziegłówki z nowoczesną zautomatyzowaną przepompownią, która 
w przyszłości będzie sercem dla oczyszczalni Koziegłowy i jesteśmy otwarci , by przez prace 

projektowe, poprzez prace realizacyjne rozpocząć długo oczekiwany proces inwestycyjny 
,:v Koziegłowach. W tym roku, dzięki staraniom samorządu gminnego, dzięki staraniom 
samorządu województwa śląskiego, przyszedł czas realizacji kanalizacji sanitarnej w drodze 
ulicy Żareckiej i Świętokrzyskiej. Kolejny obszar, który jest istotnym elementem, to planowanie 
i tutaj planujemy rozbudowę sieci kanalizacyjnej o kolejne dwie miejscowości. 

Odnawialne Źródła Energii oraz tzw. technologie poprawiające efektywność energetyczną 
naszych beneficjentów - jesteśmy ogromnie dumni, że jako Gmina i Miasto Koziegłovvy 
jesteśmy liderem w pozyskaniu środków zewnętrznych na budowę odnawialnych źródeł energii. 
W ramach wspólnego projektu z Gminą Siewierz dla mieszkańców naszej Gminy trafiło 863 
instalacji kolektorów słonecznych, 481 instalacji fotowoltaicznych, 147 pomp ciepła, 53 kotły 
na biomasę. 

Dzięki naszym staraniom z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska wymieniliśmy 
prav.r:ie wszystkie urządzenia grzewcze w zakresie popra~-y efektywności energetycznej 
dopłacając do zabudowy pieców klasy 5 na biomasę i gaz. 

W bieżącym roku planujemy kolejne projekty w ramach odnawialnych źródeł energii, 
a dotyczące magazynów energii na kwotę ponad 2.000.000 zł. oraz ramach społeczności 
energetycznych dla kolejnych beneficjentów na ponad 1 O.OOO.OOO zł. 

Realizowano nic tylko inwestycje twarde, ale również inwestycje w człowieka, w środowisko , 
w nasze małe ojczyzny. Staraliśmy się równie?., aby przestrzenie publiczne, nasze małe 

mi~jscowości były wyposażane w otvvarte strefy aktywności, aby powstawały miejsca 
do wspólnej integracji, do możliwości korzystania z nich - od dzieci, młodzieży aż po osoby 
starsze. Powstały one w Gniazdowie, Winownie, W~jsławicach, Nowej Kuźnicy, Lgocie 
Mokrzeszy, Rzeniszowie, Wojsłav-.icach, Glinianej Górze i w Krusinie. 

Nie zarzucamy inwestowania w młodzież, w aktywność sportu, a ostatnie lata to poprawa 
infrastruktury nie tylko około szkolnej sportowej, ale to są budoV\7Y boisk wielofunkcyjnych. 
Gmina i Miasto Koziegłowy wybudowała boisko wielofunkcyjne z bieżnią przy Szkole 
Podstawowej w Gniazdowie, bieżnię przy Zespole Szkół w Koziegłowach \vraz boiskiem 
i boisko sportowe w Siedlcu Dużym. Inwestycje w Gniazdowie i w Siedlcu Dużym zostały 
sfinansowane w ramach funduszu z Ministerstwa Sportu, a całkowity koszt to kwota prawie 
2.470.000 zł. W bieżącym roku będzie realizowany teren rodzinny w Lgocie Nadwarciu 
za kwotę ponad 240.000 zł i w Lgocie Mokrzcsz za 104.000 zł. 

Komunikacja publiczna - zaczynaliśmy tą kadencję ze szczątkov.1ym, bardzo 
ograniczonym dostępem do komunikacji publicznej. Dzięki Starostw-u Powiatowemu 
w Myszkowie i wszystkim gminom pov.iatu myszkowskiego stworzyliśmy Związek Powiatowo
Gminny „Jedźmy Razem". Dzii;;ki środkom rządowego wsparcia komunikacji publicznej Gmina 
skutecznie z Powiatem pozyskiwała co roku środki finansowe na linie komunikacyjne, te które 
były ograniczone lub były niedostypne dla mieszkańców. Będziemy czynić starania, aby 
ta komunikacja była jeszcze bardziej efektywna pod względem lokalizacji, ale i również 
dostępności. Obecnie mamy tę komunikację w pełni zapev-.11iającą dojazd zarówno do szkół 
dzieci i młodzieży, nie tylko na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy i Powiatu Myszkowskiego, 
ale i również ościennych powiatów: Częstochowa i Tarnowskie Góry. 
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Bezpieczeństwo publiczne, które dla samorządu Gminy i Miasta KoziegłO\vy, 

dla radnych, prezesów i zarządów ochotniczych straży pożarnych było priorytetem. W ostatnich 
5 latach udało nam się pozyskać 6 nowych samochodóv,,· ratowniczo-gaśniczych dla jednostek 

OSP: Stara Huta, Mysłów, Koziegłówki, Cynków, Winov.'110 i Siedlec Duży. Udało nam 
się \-\'Prowadzić do Krajowego Systemu Ratowniczego dwie kolejne jednostki. Jesteśmy 

w pełni bezpieczni jeżeli chodzi o bezpieczeństwo publiczne i ochronę przecivv·pożarową, 
ponieważ mamy pięć w pełni wyposażonych jednostek będących w Krajowym Systemie 
Rato'v\niczo-Gaśniczym. Wszystkie jednostki utrzymują doskonałą gotowość bojową, 

uczestniczą w zabezpieczeniu, ale i również dbają o majątek ruchomy, wyposażenie 

i kwalifikacje druhów strażaków. I tutaj samorząd Gminy i Miasta Koziegło'v\'Y na bieżące 
utrzymanie gotowości bojowej wydał w ostatnich latach 5.630.000 zł. 

Wielką naszą niezwykłością jest współpraca z organizacjami pozarządowymi, a na terenie 
Gminy i Miasta Koziegłowy mamy 50 organizacji pozarządowych. Wiele organizacji 

współpracuje z samorządem Gminy i Miasta Koziegłowy, stworzyliśmy biuro do obsługi 

organizacji - osobę, która kreowała pev-me działania aktywizujące działalność organizacji 
pozarządowych. Podziękował tym organizacjom za współpracę i możliwość realizacji zadań, 
zarówno ·w celach społecznych, środowiskO\vych, kulturalnych, ale i również inwestycyjnych. 
Bez organizacji pozarządowych, bez oddolnego wsparcia, ale i również aktywności społecznej 
\\-iele rzeczy nie udałoby się nam zrealizować, albo byłyby one w ograniczonym zakresie. 

Infrastruktura komunalna w zakresie wodociągów i kanalizacji - Zespół Usług 

Komunalnych w dużym stopniu realizuje nic tylko bieżące utrzymanie, ale i również niewielkie 
procesy inwestycyjne w zakresie rozbudov.1y, przebudowy i dobudowy naszych wodociągów 
gminnych tak, abyśmy również w tym zakresie byli bezpieczni, nie tylko pod względem 
zaopatrzenia, ale i również jakości wody. Przykładem tego jest pozyskana kwota z Ładu 

Polskiego, dziCrki samorządowi Gminy i Miasta Koziegłowy, przy założeniu 1.600.000 zł 

możemy zrealizować kompleksową modernizację ujęcia wody w Rzcniszowie. 
Dział Oświata i Wychowanie, w którym jest mnogość zadań, zarówno inwestycyjnych, 

w każdy budynek, w każde otoczenie szkół bez względu na to czy jest to mała czy duża szkoła. 
Każda ze szkół posiada niezbędne sprzęty, urządzenia dydaktyczne, ale również przygotowana 
jest pod względem organizacyjnym i funkcjonalnym do realizacji zadań oświatowych . Szkoły 

i środowiska szkolne są centrem życia w naszych miejscowościach, ale i również inkubatorem 
pevtnych pomysłów i działań. Wokół szkół również gromadzi się wiele osób i instytucji, które 

realizują zadania społeczne, środowiskowe i kulturalne. Nasze dzieci i młodzież, czego 
przykładem są ostatnie konkursy, zdobywają nagrody w wielu dziedzinach. Eksportową perełką 
połączonych sił dzieci i młodzieży, ale i również samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy , 
w aspekcie muzyki jest Młodzieżowa Gminna Orkiestra Dęta z siedzibą w Pi1iczycach. 
Z radością obserwujemy ewaluację tej Orkiestry, zaangażowanie środowisk, począwszy 

od rodziców, samych uczestników, szkoły, ale i miejscowości z których w Orkiestrze są dzieci. 
Liczne koncerty, w których mieliśmy przyjemność uczestniczyć są dobrym przykładem tego, 
że inwestowanie w kapitał ludzki jest kapitałem dobrze ulokowanym. I niech młodzież i dzieci 
rozsłavviąją. Gminę i Miasto Koziegłowy na różnego rodzaju koncertach i wyjazdach, abyśmy 

mogli również ich podziwiać. 
Kolejnym z wielu obszarów działania jest działalność szeroko pojętej kullury, ale 

i róvmież działalność świetlic środowiskowych, działań w Miejsko-Gminnym Ośrodku Promocji 
Kultury. Każde działanie zasługuje na uznanie i możemy się cieszyć, że przyszło nam 
organizować wielkie koncerty i festiwale, alc i również z tego, że przy niewielkiej pomocy 
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naszych środków, odbywały si'r małe, lokalne uroczystości w poszczególnych miejscowościach. 
Chcieliśmy, by po okresie pandemii ta integracja przepięknie wyglądała. Podziękował Miejsko
Gminnemu Ośrodkowi Promocji Kultury oraz wszystkim tym, który również działają na kanwie 
kultury. 

W 2007 roku powstał Zespół Usług Komunalnych. Wcześniej było przy Urzędzie trzech 

pracowników komunalnych i jeden ciągnik, a było to wszystko czym dysponowała Gmina 
i Miasto Koziegłowy. W ostatnich latach, nie tylko zakres, ale i również zadania statutowe 
Zespołu Usług Komunalnych sięgają obszarów, które kiedyś były niemożlh1ve w zasięgu 

zwykłego zarządzania sprawami komunalnymi Gminy i Miasta Koziegłowy. I tutaj również 
jesteśmy bezpieczni i gotowi, mamy możliwość realizowania w bieżącym utrzymaniu ·wielu 
rzeczy, które wykonuje Zespół Usług Komunalnych. 

Ważną częścią pracy jest również pomoc społeczna, która ewaluowała w ostatnich latach 
nie tylko od tej pomocy u rodzin, bo jest to gro działań związanych z administrowaniem 

i zarządzaniem środkami publicznymi przy różnego rodzaju świadczeniach. Działalność Ośrodka 
Pomocy to r6wnież serce pracowników, całodobowe dyżury, pomoc potrzebującym, 

a szczególnie w okresie pandemii , czy pomoc przy wsparciu rzeczowym i finansowym dla 
mieszkańców Ukrainy. Za te wszystkie działania i koordynację podziękował całemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej. W ramach pomocy społecznej prowadzonych jest jeszcze wiele działań 
nie tylko dla osób starszych, dla rodzin z deficytami, ale również dla rodzin z osobami 
niepełnosprawnymi, prowadzone są Warsztaty Terapii Zajęciowej, Przedszkole Integracyjne. 
Pomimo tego, że Warsztaty Terapii Zajęciowej nie są naszym zadaniem, jesteśmy dumni z tego, 
że to zadanie dla 34 rodzin prowadzimy. Podzic;kował samorządowi Gminy i Miastu Koziegłowy 
za współfinansowanie zakupu samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. Ogromną 

radością było to, że wyremontowaliśmy budynek po byłej szkole w Wojsła\\,i.cach pod potrzeby 

Warsztatów Terapii Zajęciowej i stworzyliśmy takie miejsce. 
Organizacje pozarządowe - dzięki organizacjom pozarządowym udało nam się w wielu 

sołectwach pozyskać środki w konkursach grantowych w celu ożywienia życia społecznego, 

Dzięki temu wzrosła aktywność kół gospodyń wiejskich, ochotniczych straży pożarnych, 

młodzieżowych drużyn pożarniczych, a także Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów, 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Jak wspomniał wcześniej, na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy funkcjonuje 50 organizacji skupiających kluby sportowe, koła gospodyń 

i ochotnicze straże pożarne. Ta współpraca zaowocowała oddolnymi projektan1i w zakresie 
rekreacji, turystyki, kultury czy innych działań społecznych. Dzięki tym organizacjom udało 

nam się pozyskać środki, doposażyć oraz przeprowadzić wiele cennych inicjatyw dla tychże 
środowisk. Widocznym obszarem są coraz to nowe inicjatywy stowarzyszeń działających 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Ochotnicze straże pożarrie - finansowanie jednostek to jedno, a drugi aspekt to działalność 

społeczna, środowiskowa i kulturalna, która dzieje się wokół remiz strażackich również 

zasługuje na uznanie i podkreślenie. Dobra współpraca tychże podmiotów daje możliwość 
remontowania, modernizacji, doposażania nie tylko pod względem statutowym i gotowości 

bojowej, ale też tworzenia pewnej przestrzeni, która wokół tych remiz powstaje. 

Pan Burmistrz poinformował, że merytorycme i finansowe podsumowanie mijającego roku, 
ale i róv\-nież kadencji będzie w niedługim cwsie opublikowane i przyjęte w dokumentach 

i sprawozdaniach. 
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Na zakończenie Pan Burmistrz bardzo uroczysc1e, z ogromną atencją sercem 
podziękował osobom, z którymi wraz ze współpracownikami pracował, realizując zadania 
własne. 

W pierwszej kolejności podziękował Radzie Gminy i Miasta Koziegłowy, na czele z Panią 
Przewodniczącą. Podkreślił jak bardzo ważnym elementem jest współpraca pomiędzy 

samorządem, między organem V..')'konawczym a uchwałodawczym i za tą konstruktywną 
i merytoryczną współpracę serdecznie podziękował. Jako samorząd Gminy i Miasta 
Koziegłowy, wspólnie v..,ypracowując stanowiska zawsze staraliśmy się dokonywać takich 
wyborów, aby zapewnić bezpieczne funkcjonowanie Gminy i Miasta Koziegłowy, 

ale wprowadzać rÓ'i\'Dież innowacje, których mieszkańcy oczekują. 

Podziękował Pani Skarbnik wraz z Zespołem Finansowo-Księgowym. Zaczynaliśmy tą kadencję 
z budżetem z kwotą 60.000.000 zł, a kończyny go po dzisiejszych zmianach kwotą 125.000.000 
zł. To również nasza wspólna zasługa. 

Na ręce Pana Sekretarza i wszystkich kierownikÓ\.V jednostek podległych, w tym również szkół, 

przedszkoli złożył podziękowania całej grupie praco""ników i współpracowników Urzędu 
za codzienną pracę i aktywność , za ponadstandardowe i rzetelne v..,ykonywanie powierzonych 
zadań, gdzie niejednokrotnie byliśmy uczestnikami tych działań, zarówno w Urzędzie, jak i na 
miejscu w każdej miejscowości. Wszystkim osobom i zespołom, które tutaj były zapraszane, 
podziękował za udział w pozyskiwaniu środków. 
Podziękował Państ\.vu Sołtysom i Radom Sołeckim za pomoc i wsparcie, za v..,yjątkową 

aktyv,mość oraz za wskazywanie gdzie można budować te wspólnoty sołeckie. Wszystkim 
organizacjom współpracującym z Urzędem, w tym strażom pożarnym, klubom sportov..')'m, 
stowarzyszeniom działającym na terenie Gminy i Miasta Koziegłov..,y, dzięki którym 
budowaliśmy oddolną aktywność w naszych wspólnych działaniach we wszystkich obszarach 

działalności, wszystkim osobom zaangażowanym i uczestniczącym w aktywnym życiu Gminy, 
biorącym udział w promocji Gminy, zarówno w kraju jak i za granicą. 
Podziękował parlamentarzystom, na czele z Panią Europoseł Jadwigą Wiśniewską, bo wiele 
rzeczy, które nie od nas zależały, zadziały się przy wsparciu Pani Europoseł. 

Podzi9kował wszystkim instytucjom, które współdziałały z Gminą, a w szczególności Urzędowi 
Wojewódzkiemu, Urzędowi Marszałkowskiemu , Staroście Myszkowskiemu, komendantom 
Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach i w Myszlmwie, Policji, Ośrodkowi Doradmva 
Rolniczego, Wojewódzkiemu Funduszowi Ochrony Środowiska za współpracę, pomoc 

i wsparcie. Podkreślił, że nie sposób wymienić wszystkich osób i instytucji, bo byłoby to setki 
osób, które pracowały i uczestniczyły oraz. realizowały nasze plany i zamierzenia. 
Dla wspólnoty, którą są mieszkańcy Gminy i Miasta Koziegło"''Y, mający -..v tym działaniu 
sukces i satysfakcję, złożył podziękowania za pracę dla dobra i rozwoju naszej Gminy. Dobro 
Gminy i Miasta Koziegłowy oraz jej mieszkańców zawsze niech ma każdy z nas w sercu i niech 
to będzie największe znaczenie i oby się to nigdy nie zmieniło. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk podziękowała Panu Burmistrzowi 
za współpracę, za wspólnie spędzony czas na tej sali obrad, gdzie niejednokrotnie spierając 

się zawsze dochodziliśmy do konsensusu, a czyniliśmy to dla wszystkich mieszkańców naszej 
Gminy i Miasta, dla v..,ymienionych przez Pana Burmistrza instytucji, dla straży, kół gospodyń , 
stowarzyszeń, klubów sportovvych, szkół, przedszkola i za to podziękowała. Podziękowała 
za zaangażowanie w bieżącej kadencji, za włożony trud w działania na rzecz rozwoju całej 
naszej Gminy. Podziękowania za współpracę skierowała do Pani Skarbnik Jadwigi Matyja, która 
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,vielokrotnie nanosiła korekty do zmian w budżecie, bo po komisjach zachodziła jeszcze 

konieczność dokonania zmian w projektach uchwał. W imieniu swoim i całej Rady 
podzi9kowała Pani Skarbnik wraz z całym Zespołem Finansowym. Podziękowała za współpracę 
skierowała również do Pana Sekretarza Krzysztofa Bąka, który współpracował z Radą,, 

przygotowywał projekty uchwał i był z Radą na każdej komisji i sesji Rady. 

Pani Przewodnicząca podziękowała za współpracę kierownikom jednostek organizacyjnych 

Gminy i ich pracmvnikom, dyrektorom i pracownikom placówek oświatov.'Ych, Dyrektorowi 
Zespołu U sług Komunalnych Panu Zbigniewowi Polakowi wraz z całym Zespołem. Zespół 
Usług Komunalnych dba o naszą Gminę, a oprócz zadmi statutowych wykonuje szereg innych 
zadań, dba o drogi, rowy, place zabaw, co w rezultacie wykonywane jest dla wszystkich 

mieszkai1ców Gminy i Miasta Koziegłowy. Podziękowała za współpracę Dyrektorowi Ośrodka 
Promocji Kultury w Koziegłowach Pani Renacie Garlcja oraz Dyrektorowi Ośrodka Pomocy 
Społecznej Pani Agnieszce Kłys. Każdy mieszkaniec wie, że zawsze może liczyć na pomoc , 
a mieszkańcy czują się bezpieczniej przy takim zaangażowaniu i poświęceniu Dyrektora 
i pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej. Podziękowała Pani Dyrektor Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Bożenie Kolasa za pracę na rzecz naszych szkół, za wszystkie 
v,.yliczenia i starania, by oszczędnie wydatkować środki z naszego budżetu. Podziękowała 
za współpracę sołtysom i przewodniczącym samorządów mieszkańców, którzy zawsze służyli 
pomocą i wsparciem, jednostkom Ochotniczych Straży Pożarnych. Na temat wydatków 
w strażach zdarzały się równie:1. spory, ale to że osiągnęliśmy tyle w tej kadencji, to równieżjest 

zasługa tejże Rady i Pana Burmistrza i wszystkich instytucji, które przyczyniły sii;: do 
pozyskania nowych samochodów i sprzętu, którym jednostki obecnie dysponują. 
Podziękowała Kołom Gospody1'1. Wiejskich za kultywowanie tradycji, przekazywanie 
z pokolenia na pokolenie wartości i tych tradycji. Gdyby nie Panie z Kół Gospodyń, to nasze 
uroczystości, dożynki, spotkania nie miałyby takiego v.-ymiaru. Podziękowała Organizacjom 

Pozarządowym oraz Stowarzyszeniom, a także wszystkim, z którymi współpracowała Rada 
Gminy i Miasta Koziegłowy w mijąjącej kadencji, Panu Mecenasowi i Pani Mecenas, którzy 

dbają o to, by projekty uchwał były przygotowane zgodnie z prawem, oraz pracownikowi biura 

n Rady Gminy i Miasta Pani Urszuli Dyja. 

W podziękowaniu za współpracę Przewodnicząca Rady wręczyła Radnym i kierownikom 
jednostek upominki na zakończenie kadencji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, nadmieniając, 
że będą one przypominać o pełnionej funkcji i pracy na rzecz mieszkańców Gminy i Miasta 

Koziegłowy w latach 2018 - 2024. 

Pan Burmistrz złożył podziękowania za współpracę i wręczył upominki dla Państwu Sołtysom, 
podkreślając jak bardzo ważną rolę pełnią w swoich lokalnych społecznościach. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zawiesiła tabliczkę pamiątkową 
ze składem osobov,ym Rady Gminy i Miasta Koziegłowy VIII kadencji, obejmującej lata 

2018-2024. 
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Ad. pkt 12 

Sprawy zvv:iązane z bieżącą działalnością w okresie mi9dzyscsyjnym zostały 

przedstawione podczas przedstawiania informacji o realizacji zadań w bieżącej kadencji, 
w punkcie 11 porządku obrad. 

Pan Burmistrz, w imieniu własnym oraz wszystkich pracowników złożył zebranym oraz 

wszystkim mieszkańcom Gminy i Miasta Koziegłowy życzenia na nadchodzące Święta 
Wielkanocne. 

Ad. pkt 13 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła pisma, które wpłynęły do Rady Gminy i Miasta 

w okresie miydzysesyjnym: 

- wniosek Stowarzyszenia dla Rozwoju Gminy Koziegłov.y oraz Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Promocji Kultury w Koziegłowach o podj9cic inicjatywy w kierunku nadania 

patronatu im. Michała Hieronima Juszyńskiego dla Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Koziegłowach. Wniosek został skierowany do Pani Dyrektor Ośrodka Kultury, celem 

przygotowania stosov.nego projektu uchwały; 

- pismo Ochotniczej Straży Pożarnej i Koła Gospodyń Wiejskich w Mysłowie o pomoc 

w sfinansowaniu wymiany parkietu w budynku remizy strażackiej w Mysłowie, w kwocie 

32.000 zł; 

pismo Ochotniczej Straży Pożamej w Koziegłówkach o dofinansowanie w kwocie 20.000 

zł remontu pokrycia dachowego budynku strażnicy. Wnioski były przedmiotem obrad 

Komisji Rozwoju Społecznego i jak poinformowała Przewodnicząca Komisji, będą 

rozpatrywane przez nową Radę; 

- pismo mieszkańców ulicy Słonecznej w Mysłowie o niezwłoczny i kompleksowy remont 

drogi. 

Ad. pkt 14 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 15 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki na wstępie podziękował wszystkim za wypracowane kompromisy 

przez te pięć i pół roku. Następnie zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza czy już coś 
wiadomo na temat "W-yłonienia firmy, która ma dokonać naprm,vy przy studzienkach na ulicy 

Woźnickiej; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że Pov\oiatOvV)' Zarząd Dróg miał rozstrzygnąć to postępowanie 

do końca tego tygodnia; 
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- Radny Pan Wojciech Chrapek podkreślił, że w tej kadencji udowodniliśmy, że kluczem 
do rozwoju naszych miejscowości są inwestycje w infrastrukturę. Wyraził swoją wdzięczność 
i podziękował wszystkim Radnym, którzy jednomyślnie, na nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 
i Miasta zaakceptowali jego projekt w sprawie budowy boiska wielofunkcyjnego w Lgocie 
Nadwarciu. Panu Burmistrzowi podziękował za to, że upoważnił go do opracowania 
i złożenia dokumentacji aplikacyjnej. Podziękował Panu kierownikowi Kołodziejczykowi 
i Pani Bożenie Kolasie za konsultacje i dorady przy sporządzaniu tego wniosku. 
Otrzymaliśmy nąjwiększą możliwą dotację w wysokości 120.000 zł na ten cel. Konkurs był 
bardzo trudny i cieszy się, że otrzymaliśmy dofinansowanie, bo mieszkańcy czekali 
na to boisko przez v-..iele lat; 

- Pani Przewodnicząca Rady podziękowała Radnemu za podjęcie starań dla mieszkańców, 
bo to były środki w zasadzie nigdzie nie wpisane, więc były to dodatkowe pieniądze, które 
Pan Radny Wojciech Chrapek wraz z pracownikami pozyskali na teren naszej Gminy. 
Podziękowała ponownie za współpracę i złożyła wszystkim zebranym oraz mieszkańcom 
Gminy i Miasta Koziegłowy życzenia na nadchodzące Święta Wielkanocne. 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady sześćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Mias;ta Koziegłm.vy, dziękując radnym oraz 
zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 
Na tym obrady sześćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłm-vy zakończono. 

Protokół sporz~ ~-\ 

UrszulaDyja. 9J 


